
 

Zápis č. 30 - jednání Dopravní komise Rady městské části Praha 21,  

konané dne 09.září 2013  
 

Zahájení jednání: v 16.00 hod.  

Ukončení jednání: cca v 17.00 hod. a pokračování na setkání se zastupiteli MČ Praha 21 cca do  

                               19.30 hod. 

 

Přítomni: Paní, pan Ing.M.Hájek, J.Slezák, Ing.A.Taitl, MVDr.T.Vlach, Ing.L.Jelínek, J.Slánský,  

                 V.Kozáková;  

 

Omluveni: Pan I.Birke, P.Mach,Ing. J.Šponer  

Hosté: Pan Ing.R.Březina, ved. OŽPD; RNDr.Pavel Roušar, starosta MČ P21  

Na setkání se zastupiteli dále účast: Pan Ing.J.Šilar, Ing.K.Syrový – autoři návrhů D + CG  

 

Program jednání:  
 

1/ Stavba kanalizace na hlavní  

 Kanalizace na hlavní (pokračování stavby od hlavní křižovatky směrem k Blatovu) hledá nové 

řešení provedení tak, aby nebyl narušen provoz na hlavní komunikaci.  

Úkol trvá – průběžně sledovat.  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

2/Havarijní stav mostku – v průběhu měsíce září a října 2013 bude provedena dopravně 

bezpečnostní akce MP HMP – kontrola vozidel, která mají vjezd do oblasti zakázán.  

Úkol trvá – průběžně sledovat.  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

3/Oprava komunikace Chmelické, ale i dalších – např. Hodkovské, Novolhotské, Čekanovské, 

aj. Informaci podali p.Ing.Jelínek a p.J.Slánský: Laboratoře TSK HMP posuzují stávající stav a 

hledá se nejlepší řešení oprav, pak proběhne výběrové řízení. Další info bude k dispozici cca 

20.09.2013. Požadavek DK – nezvyšovat niveletu, životnost povrchu alespoň 2 roky a pak 

budovat kanalizaci – Chmelická. Další info podává DK starosta po jednáních se ředitelem Zavosu, 

s.r.o. a představiteli HMP. 

Info podá OMI na příštím zasedání. 

Úkol trvá – průběžně sledovat.  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

4/ Cyklostezka v Čentické  
DK vyslechla informace p.Ing.Jelínka a p.J.Slánského – problém s vynětím půdy z lesního fondu, 

vedení kabelu, o kterém se dosud nevědělo, tedy chybné kroky p.Ing.Seinera při řešení věci. 

Zasedala svodná komise TKS HMP a věc zde byla projednána. Pan Ing.Hájek informuje o stavu 

ÚŘ a stavebního povolení. Je reálné vydání stavebního povolení do konce tohoto roku. 

DK předpokládala rychlejší realizaci. 

Info podá OMI na příštím zasedání. 

Úkol trvá – průběžně sledovat  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 



5/ Přechody pro chodce na Rohožnické při Novosibřinské a při Zlivské  
Úkol bude realizován, vč. kolaudace nejpozději do 15.10.2013. 

Info podá OMI na příštím zasedání. 

Úkol trvá – průběžně sledovat  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

6/ Stavební úprava křižovatky na Novosibřinské-Staroújezdské-Staroklánovické – projekt; 

zastávka Polesná, atd. -  jedná se o projekty na základě akce „Bezpečně do školy“. Pan Ing. 

Hájek informuje o ÚŘ a o stavebním povolení. K finančnímu zajištění se vyjadřuje pan starosta. 

Předseda DK a V.Kozáková věc projednají s TSK, schůzka je dohovořena na 18.9.2013 v 10.00 

hod. Info na příštím zasedání DK. 

Úkol trvá – průběžně sledovat  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

7/ Dopravní situace u žel. zastávky Praha – Klánovice, komunikace Staroklánovická  
DK po prodiskutování věci i nadále trvá na řešení v souladu s novým DG. S ohledem na další 

dnešní program DK se k věci vrátí na příštím zasedání. 

Úkol trvá – průběžně sledovat  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

8/ SSZ na Zaříčanské 

Pan Ing.Hájek informuje členy DK o jednání, které se uskutečnilo koncem července 2013 s panem 

Ing.Tomkem a panem Ing.Nečasem. Znovu konstatuje, že bude financována jen technická část – 

nezbytná technologie. 

DK doporučuje hledat finanční zajištění pro další technicko-  stavební úpravu v daném místě – viz 

minulý zápis: 

„Dopravní komise doporučuje RMČ Praha 21 i h n e d jednat s TSK o snížení nivelety Zaříčanské 

– Novosibřinské v křižovatce (cca 1m výškový rozdíl), o bezprostředních stavebních úpravách v 

rámci výše uvedené akce. Dále doporučuje RMČ Praha 21, aby přednostně řešila majetkové 

poměry okol této křižovatky“.  

Úkol trvá – průběžně sledovat  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

9/ Rekonstrukce tech. nevyhovující zastávky BUS Blatov – směr z centra  
Věc je nutné urgovat na TSK HMP, info na příštím zasedání DK podá V.Kozáková. 

Úkol trvá – průběžně sledovat  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

10/ Umístění významných turistických a kulturních cílů v MČ Praha 21 – Újezd nad Lesy  
Pan starosta informuje o finančních otázkách a o představě zajistit nejprve např. osazení Zóny 30 

v jedné oblasti Ú/L. Ing.M.Hájek upozorňuje na jiné MČ v Praze, kde jsou turistické a kulturní 

cíle osazeny a navrhuje se o věci dohodnout. S ohledem na nedostatek času bude o věci dále 

hovořeno na příštím zasedání DK 

Úkol trvá – průběžně sledovat  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

11/ Dopravní generel, cyklo generel  
DK bere na vědomí termíny: 

Dne 09.září 2013 (pondělí) od 17.00 hod. se uskuteční ve velké zasedací místnosti budovy 

ÚMČ Praha 21 setkání se zastupiteli MČ Praha 21 na téma: Návrhy nového dopravního a cyklo 

generelu – p.Ing.J.Šilar, p.Ing.K.Syrový; účast DK; autoři generelů představí své návrhy, 

vyslechnou a následně zapracují připomínky zastupitelů;  



Dne 11.září 2013 (středa) od 17.00 hod. se uskuteční v Divadelním sále ZŠ Masarykova 

(vchod z Čentické) setkání s občany na téma: Bezbariérovost, MHD, ČD a hlavní komunikační síť 
– p.Ing.J.Šilar; účast DK  

Dne 23.září 2013 (pondělí) od 17.00 hod. na témže místě, setkání s občany na téma: Cyklo 
generel, Zóny 30 – p.Ing.K.Syrový, p.Ing.J.Šilar; účast DK  

Dne 30.září 2013 (pondělí) od 16.00 hod. v malé zasedací místnosti budovy ÚMČ Praha 21 se 

sejde pracovní skupina na vyhodnocení připomínek k D + CG ( tj. p.Ing.M.Hájek, p.I.Birke, 

p.Ing.R.Březina, pí V.Kozáková, p. Ing.J.Šilar,p. Ing. K.Syrový a příp. další zájemci z řad členů 
DK). Autoři generelů zapracují připomínky občanů  

Autoři generelů předají p. Ing.Březinovi nejpozději dne 15.10.2013 (úterý) def. podobu cyklo 

generelu a dopravního generelu, vč. zapracovaných připomínek a předloží písemné souhlasy 

Policie ČR ( p.kpt.Ing.M.Hovorky) tak, aby materiály mohly být předloženy na nejbližší jednání 

RMČ a ZMČ Praha 21.  

Úkol trvá – průběžně sledovat  

Hlasování: Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0  

 

 

 

Nový termín zasedání DK - dne 30.září 2013 od 17.00 hod. v malé zasedací místnosti. 

Předseda DK žádá všechny členy o účast.  

 

 

 

Zapsala: JUDr.Vladimíra Kozáková  

Zápis ověřen dne 16.09.2013 Ing.Milan Hájek, předseda DK 



 


